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1. Het programma 'duurzaamheid' lijkt op basis van de jaarrekening en de begroting nog 
niet echt van de grond te komen. Waarom is ervoor gekozen om 'duurzaamheid' als 
apart topic te beschouwen, in plaats van een doorkruisend topic door alle 

Antwoord:
Het programma duurzaamheid richt zich op die thema’ s waar we elkaar regionaal kunnen 
versterken, samen op kunnen trekken en van elkaar kunnen leren. Naast de energietransitie 
is duurzaamheid een breed veelomvattend begrip, wat aan de afzonderlijke tafels makkelijk 
ondergesneeuwd kan raken. Dit als  “apart topic” te benaderen houdt de vinger aan de pols. 
Neemt niet weg dat duurzaamheid inderdaad doorkruisend is en uiteindelijk ook in de andere 
onderwerpen is opgenomen, zoals duurzame mobiliteit.

2. Waarom is er, gezien de toenemende klimaat- en biodiversiteitsproblematiek, niet 
voor gekozen om een apart programma 'natuur' en biodiversiteit' te vormen onder de 
Regio Midden Holland? Dit is juist een uitgelezen onderwerp om regionaal op te 
pakken?

Antwoord:
Het bevorderen van natuur en biodiversiteit maakt deel uit van de regionale samenwerking 
binnen duurzaamheid. Op deze thema’s wordt dan ook regionaal de samenwerking gezocht, 
aanvullend aan de samenwerking binnen de Groenalliantie. Zie ook onderstaand antwoord.

3. In 2021 is voor het programma 'duurzaamheid' minder dan de helft van het geld 
uitgegeven dan begroot. De reserves worden overgeheveld naar het volgende jaar, 
maar toch blijft het budget voor 2022 €45.000. Hoe moeten we dit lezen? Wanneer 
worden de reserves ingezet?

Antwoord:
Een aanzienlijk deel van het budget wordt ingezet tbv de energietransitie, om de opstartfase 
van een regionaal servicepunt energietransitie voor bedrijven te ondersteunen. Dit betreft de 
pilotfase 2022-2024.

Antwoorden:




